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PROTOKOLL  FRÅN  MÅNADSMÖTE  nr 9  21.05.2025  kl. 19.00 vid Måtarsstugan

1. Mötets öppnande och närvarolista
Mötet öppnades av presidenten Jonas Back, som var i Belgien på arbetsresa och ledde 
mötet därifrån. Närvaron var 100 % med beaktande av lappningsreglerna.
Fysiskt på plats: 17 medlemmar.

2. Justering av månadsprotokoll
    Protokollet nr 8  från april 2025 ok.

3. Kassaställningen 21.05.2025
    Adm:  379,50 e     Akt:  3452,66 e

4. DG:s brev 
    Redogjordes för valda delar ur dg:s brev.

5. Flaskreturkvitton
Sedan följetongen med Polisstyrelsen inleddes i höstas har inte något betalats till
LC Nykarleby av flaskreturkvittoinkomsterna. Beslöts att Nykarlebys andel betalas
direkt till mottagaren utan att gå via LC Nykarleby men att LC Nykarleby anvisar
ett specifikt ändamål så länge det uppfyller kriterierna i tillståndet. LC Nykarleby har
föreslagit att det går till en familj med ett akut behov i Nykarleby eller till Jeppo
Ungdomsorkester.
Beslöts enhälligt att summan det är fråga om på ca 500 e går till familjen med ett akut 
behov och att det betalas till Nykarleby församlings diakoni med referensmeddelande:
”LC Jeppo donerar till familj i akut behov av hjälp på rekommendation av LC Nykarleby”.

6. Aktiviteter före nya lionsåret börjar
- Julkortslotteriladan levereras till Peter Höglund i Vasa förmodligen i juni
- Vi förbereder oss för Juthbacka-marknaden 2025 hos Eva o Stig Lindén onsdag

20.08.2025
          7.    Övrigt

    -     Ett tackkort och blomma förs åt Ann-Maj Häger för info om var skrot finns att hämtas 
                 -     Per-Erik Lindgren informerade om att blommor lades på hjältegravarna på de
                        stupades dag söndag 18.05

- Motionslådorna är 3 st, 1 pris/låda= pizza á 15 e dras i samband med Jeppo-dagarna 
- Vi fortsätter som förr med flaskreturinkomsterna och dess fördelning. Ett nytt

tillstånd skall sökas i början av år 2026 för en ny 5-årsperidod.
- Vi fortsätter också att tillverka Jepo-lyktan. Idag har vi material till 3-4 lyktor, 

vi införskaffar det material, som behövs för fortsatt tillverkning.
- Nästa verksamhetsår bygger vi kanske postlådsställningar och roskistak 
- Månadslotteriet vanns av Jonas Cederström.

7. Mötet avslutades kl. 19.55.

President Sekreterare
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